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Svar på interpellasjon fra Indre Fosen Frp v/Kurt Myrabakk «Satsing på fylkesveger i 
Trøndelag Fylkeskommune» 

Interpellasjonen peker på et godt kjent etterslep på fylkeskommunalt veinett i Trøndelag. Dette 
gjelder også for flere fylkesveier i Indre Fosen. 

Dialogen mellom Indre Fosen kommune og Trøndelag fylkeskommune oppleves likevel som 
god. Det er lett å få kontakt med både fylkesadministrasjon og ansvarlige politikere, og 
kommunens utfordringer på det fylkeskommunale veinettet er godt kjent. Dessverre er det også 
tøffe økonomiske prioriteringer i fylkeskommunen, og det fylkeskommunale veietterslepet er en 
problemstilling som angår alle trønderske kommuner. 

Trafikkfaglig råd i Indre Fosen har også skrevet brev til Statens vegvesen og Trøndelag 
fylkeskommune, med god informasjon og beskrivelse av utfordringene med flere 
fylkeskommunale veistrekninger i Indre Fosen. Brevet har blitt besvart av både statens 
vegvesen og Trøndelag fylkeskommune.  

Selv om det er utfordringer med etterslep på det fylkeskommunale veinettet, ønsker jeg ikke å 
legge opp til et vedtak i kommunestyret med den ordlyden som interpellanten foreslår. Etter min 
mening er det et tett og godt samarbeid mellom Indre Fosen kommune og Trøndelag 
fylkeskommune i dag, og god dialog er etter min mening bedre enn et vedtak hvor vi krever en 
forpliktende opptrappingsplan. 

Jeg vil likevel rette en formell henvendelse til Trøndelag fylkeskommune hvor jeg etterlyser en 
tidsplan for utbedring og tiltak på fylkesveinettet i Indre Fosen. 

 
 
 


